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 „Čím viac sa učíme, tým viac odhaľujeme svoju 
nevedomosť.‟ (P. B. Shelley) 
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ÚVODNÍK  
 

Slovo v úvodníku zvyčajne patrí našej 

šéfredaktorke, tentokrát však prevezmú slovo naši 

deviataci a p.uč Rončáková  . Tak drahí moji, 

slovo je vaše!  

„Ľudia, hlavne sa učte!” 

„Stojí to zato urobiť občas hlúposť, veď už nikdy 

nebudete takto spolu, hlavne vy, ôsmaci!” 

 „Neučte sa, len sa tvárte, že všetko viete a pekne píšte, hlavne všetky 

poznámky! Nenadávajte na učiteľov!” 

„Nebojte sa učiteľov, neučte sa, Monitor zvládnete, učiteľov 

prežijete!“ 

Ale viete, čo najviac zaujíma mňa? Čo také naj ste vyviedli za tých 9 

rokov? 

„No... nedávno sme sa obhadzovali jahodami. Alebo sme párkrát 

vytopili triedu aj prievanu sme narobili. Show bola, keď sme mali vo 

dverách Titanic, čo tak fúkalo. Mináriková už v 1. triede excelovala! 

Jeden spadnutý klavír hore-dole.”  

„Ale neboli sme stále iba zlí, párkrát nás aj pochválili, to bolo 

radosti.”  

„Aj sme na výlete popili. Dieru v stene majú šiestaci doteraz. Bolo 

toho veľa, ale hlavne spomíname v najlepšom.“ 

Pani učiteľka, čo by ste odkázali deviatakom? A na čo najviac 

spomínate? Máte nejaký najkrajší zážitok? 

„NAJ zážitok: Keď mi bývalá 8.C dala tortu s nápisom "Najlepšia 

učiteľka" a k tomu ešte niekoľko ďalších milých darčekov (...nie je 

vhodné všetky vymenovať). Ešte raz ĎAKUJEM! ;) 

Najvtipnejší zážitok: Bolo ich veľmi veľa. NAJ: ako si J.M. pozeral 

pikantné video počas vyučovania, taktiež som si veľa "užila" s mojou 

9.B. a J.S.  

Prajem Vám veľa šťastia, skvelých priateľov, úžasné zážitky a .... 

budete mi chýbať :/ “ 
Všetkým ďakujem za rozhovor, hlavne nezabudnite, že sa učíte pre život nie pre známky 

ani rodičov či učiteľov   
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Precestovali sme . . .  
Výletovali sme . . . 
Spoznali sme . . . 
 
5. ročník 
 
Katka hovorí: „Na výlete sme boli v Žiline a na hrade Strečno. Na 
hrade bolo výborne! Dozvedeli sme sa veľa nových zaujímavostí. Z 
obchodného centra sme išli do 3D kina na rozprávku Krúdovci. 
Bola to dobrá rozprávka o jaskynných ľuďoch. Cestou domov sme 
spievali, každému sa to páčilo. Na výlete sme boli prvýkrát s pani 
učiteľkou Pacoňovou a pánom učiteľom Kolenom, pretože to bol 
náš prvý výlet na druhom stupni. Z výletu sme si odniesli veľa 
zaujímavosti, ostanú nám pekné spomienky.‟ 

      

 
7. ročník 
 
Dominika hovorí: „Na exkurzii bolo úžasne! Najprv sme boli v 
strede Európy a potom sme boli v Kremnici a Banskej Štiavnici. V 
Kremnici nám ukázali starú a novú mincovňu .V bani sa mi najviac 
páčili tie prilby a plašte, čo nám dali, fakt som mala pocit ako 
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nejaký baník, bola tam strašná zima! Dozvedeli sme sa veľa 
zaujímavosti. Potom sme išli do nákupného centra Európa, každý 
si tam niečo kúpil, dievčatá oblečenie a chlapci sa poriadne najedli. 
A potom sme si celu cestu autobusom spievali a rozprávali sa. Z 

tejto exkurzie som si odniesla krásne zážitky!‟  

 

 

 
8. ročník 
 
Frederika hovorí: „Všetko sa to začalo skoro ráno :-) ... Niektorí od 
vzrušenia ani nespali alebo sa budili už veľmi skoro ráno. Cesta do 
Bratislavy sa nikomu nazdala dlhá, spríjemnili sme si ju spevom, 
jedením... Najskôr sme boli na Devíne, potom sme boli v NRSR, 
dokonca sme sa zúčastnili aj rokovania, nakoniec sme zdolali 134 
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schodov na Slavíne a celé sme to „zaklincovali“ v Avione. Najlepšia 
bola cesta naspäť domov. Trúbili aj kamióny a z tých vtipov sa 
smejem doteraz.“ 

  
 

           
 
 

9.ročník 

 



Lavína 2012/2013 

6 

 

 
 

  
 

Ďakujeme dievčatám za poskytnutie informácií a veríme, že si žiaci 
odniesli veľa zážitkov a spoznali nové miesta.  
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Pani učiteľka Bareková, vy ste vyhrali 
anketu v kategórii Najlepšie oblečený 
učiteľ.  
P. uč. Bareková: Áno, ďakujem. 
Takže, čo si o tejto ankete myslíte? 
P. uč. Bareková: No... ja si myslím, že je 
to také individuálne, lebo nie každému 
sa páči rovnaká vec, možno hlavne 
dievčatám, možno hlasovali a som 
poctená tým, že sa páči ako sa 
obliekam, snažím sa obliekať tak, aby ja 
som sa v tom dobre cítila, aby sa to 
mne páčilo, a keď sa to páči aj iným, tak 

je to super. 
A nemyslíte si, že taký pekne oblečený učiteľ rozptyľuje žiakov od 
učenia? 
P. uč. Bareková: Tak myslím si, že nie, ale ak niekoho rozptyľujem, 
tak to už je jeho problém. No...                                                                 
Váš predmet, teda dejepis, dopadol v niektorých anketách druhý. 
Takže, prečo si myslíte, že žiaci majú radi dejepis? 

Pamätáte si ešte na minulé číslo Lavíny a niektorí z vás aj na 
vyplňovanie ankety, ktorá bola uverejnená? Dúfam že, sme 
teraz optimistickejší. Nepýtali sme sa ale ešte nič učiteľov, tak 
to tu opravíme a prinášam rozhovor s víťazmi kategórií- 
Najlepšie vysvetľujúci učiteľ a Najlepšie oblečený učiteľ (či skôr 
učiteľka). Takže p. učiteľ Kolena a p. učiteľka Bareková... 
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P. uč. Bareková: Ťažko povedať, to sa treba opýtať ich, prečo. 
Prečo vy máte radi dejepis a rozhodli ste sa učiť tento predmet? 
P. uč. Bareková: Vždy od... ja som najviac začala mať rada dejepis 
od piateho ročníka a mala som takého učiteľa, ktorý ma tak 
inšpiroval a vždy ma tak zaujímali dejiny aj cez základnú školu, aj 
na strednej škole, síce ten učiteľ už nebol taký inšpirujúci, ale vždy 
ma zaujímalo vedieť, čo je to história, dobre sa mi to učilo, ľahko 
som si to zapamätala lepšie ako fyziku, matematiku a tieto 
predmety.  
A ktoré je, vaše obľúbené obdobie v dejinách? 
P. uč. Bareková: Obľúbené obdobie v dejinách... Už skôr tie 
modernejšie dejiny, možno od tej Francúzska revolúcia je dosť 
taká obľúbená, Napoleon, vlastne učivo ôsmeho ročníka, to je 
také pre mňa najzaujímavejšie učivo a ešte Grécko a Rím, toto 
zbožňujem.  
A ešte posledná otázka, ktorú triedu máte najradšej a čo na 
triedach nemáte radi.  
P. uč. Bareková: (smiech) No, nedá sa povedať najradšej, mohla by 
som povedať, kde sa mi učí lepšie, kde sa mi učí horšie, ale tak 
najradšej... nemám, nemám určite takto definované, čo mám 
najradšej, ale.... čo ešte bola druhá časť? 
Čo nemáte radi na žiakoch? 
P. uč. Bareková: No... nemám rada, keď napríklad sa rozprávajú, že 
snažím sa ten dejepis aj zaujímavo podať a keď napríklad nevedia 
oceniť, že niečo si pripravím alebo do toho sa rozprávajú, alebo 
komentujú. Hlavne nemám rada veľmi komentovanie a skákanie 
do reči, lebo strácam potom tú niť, ktorú chcem povedať, niť 
nejakej myšlienky, alebo ma prerušia a neviem, čo som chcela 
povedať. Toto najviac nemám rada. 
Ďakujem vám za rozhovor a žiaci budú možno vedieť, že čo 
nemajú pri vás robiť.  
P. uč. Bareková: Aj ja ďakujem.  
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Vy ste vyhrali anketu o najlepšieho učiteľa, čo si myslíte o tejto 
ankete? 
P. uč. Kolena: Čo si myslím o tej ankete? No, zaujímavá anketa, to 
robili ôsmaci a deviataci o výsledkoch? 
Áno. 
P. uč. Kolena: No, celkom ma to teší, že som to vyhral, no, to si asi 
o tom myslím.  
Aj váš predmet, vyhral aj, tak trochu suverénne, spolu s telesnou 
mali rovnaký počet hlasov percent v najobľúbenejšom predmete 
a z predmetu, na ktorom si najlepšie zapamätá na hodine bol tiež 
suverénne najlepší.  
P. uč. Kolena: Tak to ma teší. Neviem, čo by som ešte na to 
povedal.  
Ďalej, ktorá trieda sa najlepšie učí? 
P. uč. Kolena: Tak mne sa dobre učí aj vo vašej triede (pozn. 8.B), 
napríklad veľmi dobre sa mi učí v osmičkách, lebo ma baví Európa. 
Myslím, že to nie je dané len tým, aká je trieda, ale aj to, čo učím. 
Takže dobre sa mi učí v osmičkách, tam je Európa, Slovensko sa mi 
učí dobre v deviatkach prvé dva mesiace, lebo sú také zaujímavé 
témy, ale nedá sa mi vybrať, kde sa mi najlepšie učí.  
A tiež, napríklad, ktorých žiakov nemáte radi, keď čo robia, 
napríklad na hodine? 
P. uč. Kolena: Keď skáču do reči, ale myslím že, nie že keď skáču do 
reči, ale keď rozprávajú hlúposti, že bavíme sa dajme tomu 
o biológii, o žabách a začnú rozprávať o tom, že kde videli akú 
žabu; alebo narúšajú vyučovanie, ale asi tak. 
A keďže ste zemepisár, aká je vaša obľúbená oblasť geografie? 
P. uč. Kolena: Geografia sa delí na fyzickú a humánnu, jedna sa 
zaoberá prírodou a druhá ľuďmi, a jednoznačne ja neviem 
povedať, mňa baví všetko v geografii, ale hlavne ma baví, keď sa 
rozprávame o ľuďoch, ako žijú, kde žijú, čo jedia, školský systém, 
o ľuďoch. 
A aká je vaša obľúbená krajina, ak nerátame Slovensko. 
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P. uč. Kolena: Keby som si mal vybrať miesto, kde by som chcel žiť, 
tak ja som vždycky chcel žiť v Kanade. 
Prečo? 
P. uč. Kolena: Lebo majú čistú prírodu, majú lesy,  určite by mi to 
pripomínalo Oravu, myslím. Ja nie som na moria a také, ale ja by 
som išiel do Kanady, kvôli divočine, kvôli prírode. 
Ďakujem vám za rozhovor. 

Spracovala: Paulínka 
 

Rehtníček 
Učiteľka sa pýta žiakov..  

Deti, ako robia mačky?  

Deti nato: mňaú mňaú mňaú.  

Učiteľka sa pýta: Ako robia kravy?  

Deti nato: mú mú mú  

Ako robia psy?  

Deti nato: oppam gangnam style. 

 

Učiteľka zemepisu skúša jedného siedmaka:  
- Čím je známa Ostrava?  

- Neviem.  
- Odkiaľ máte uhlie? - pomáha učiteľka.  

Žiak nechápavo:  
- Z pivnice... 

 
Príde Jožko zo školy a ukazuje otcovi žiacku knižku. Ten polohlasne 

číta:  
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- Slovenčina 5, počty 5, angličtina 5, prírodopis 5, zemepis 5, spev 

1... Preboha! Tomu debilovi je ešte aj do spevu! 

 

Na hodine fyziky sa učiteľ pýta žiakov: "Tak, žiaci, ako by 
ste z vody urobili svetlo?"  

Kdesi zozadu sa ozve: "A čo tak umyť okná?" 
 

Jurko píše 50- krát na tabuľu: Nebudem sa 

vysmievať, že mobil učiteľov je tehla! 

Otec sa pýta syna:  

- Čo sa teraz učíte v škole?  

- Hľadáme spoločného menovateľa.  

- To sa ešte nenašiel? Ja som ho hľadal, keď som ešte 

chodil do školy. 
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V pondelok 13. mája sa na našej škole začal English Week (pre 

tých anglicky menej zdatných - Anglický týždeň). Niektorí z jeho 

účastníkov sa v piatok zúčastnili zdobenia nemeckej učebne, ktorá sa 

na ten týždeň zmenila na anglickú. Celý týždeň niektorí žiaci na tri 

hodiny zmizli zo zvyčajného vyučovania a mali tri hodiny 

konverzácie s Rayom Sikorskim, naším dočasným učiteľom. 

Štvrtáci až šiestaci konverzovali prvé tri hodiny a siedmaci až 

deviataci ďalšie tri. Prvý deň 

sme sa zoznamovali a niektorí 

behali po školských bufetoch. 

Na druhý deň nám vyučovanie 

príjemným spôsobom prerušil 

hokej (ktorý skončil pre väčšinu 

prítomných šťastne (4-1) a tak 

sme my (7.-9.) zisťovali, ako sa 

povie po anglicky gól, dobré 

skóre či zisťovali, čo je to 

Zamboni alebo penalty box. V piatok sme dostali diplomy a pobrali 

sme sa domov (či prvá skupina späť na vyučovanie) plní zážitkov.  
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Naše úspechy  
3.-4. júna 2013   sa konalo finále 2. ročníka Majstrovstiev SR v 

malom futbale v Nitre. Našu školu reprezentovali: Bugajová 

Natália, Bakaľová Diana, Baláková Júlia, Bombjaková Lenka, 

Graňáková Anna, Iglarčíková Terézia, Kekeľáková Michaela, 

Siváňová Lucia, Slovíková Natália, Svetlošáková Marta. Hoci 

dievčatá boli v tejto súťaži nováčikmi, umiestnili sa na 7. mieste. V 

kategórii o najlepšiu strelkyňu zvíťazila naša  Lenka (12 gólov). 

Lenke gratulujeme! Dievčatám a pani učiteľke Strempekovej 

ďakujeme za reprezentáciu školy.  

 

  
 

V ZŠ Novoť sa 28. mája 2013 uskutočnil volejbalový turnaj SVF - 

MIDImax  dievčat  základných škôl. 5 družstiev bojovalo o postup na 

krajské kolo (Novoť, Lokca, Zákamenné, Tvrdošín, Ľubochňa). 

Víťazom z Novoti gratulujeme a tešíme sa z 2. miesta. Veríme, že sa 

im bude dariť aj naďalej v budúcnosti, pretože - čím ťažšie na 

tréningu (v pondelok), tým ľahšie v zápasovom boji. 
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Don Bosco a ja 

7. júna sa v Saleziánskom stredisku v Námestove uskutoční 

slávnostné vyhodnotenie súťaže Don Bosco a ja, ktorej sa zúčastnili 

aj niektorí naši žiaci a získali pekné ocenenia.                                       

Laura Matušáková - hlavná cena, Katarína - zlaté a strieborné 

pásmo, Eva Kadavá - strieborné pásmo, Roman Kadavý - 

strieborné pásmo, Frederika Sihelská (literárna časť) - bronzové 

pásmo. 

Archimediáda 

21. mája sa v ZŠ Námestovo uskutočnil 54. ročník fyzikálnej 

olympiády ARCHIMEDIÁDA v kategórii G. Naši žiaci - Patrícia 

Olešová a Matej Juríček zo 7.B triedy (ako sami hovoria) si boli 

vyskúšať svoje vedomosti z tejto oblasti. Obidvaja boli úspešní 

riešitelia, Patrícia sa umiestnila na 5. mieste. Gratulujeme! 

 

Prečo mám rád Slovensko ... 

Peter Kuna, 6.A -  celoslovenská súťaž – čestné uznanie 

 

 

             

 

      



SUDOKU 

 

 
 
 
Milí čitatelia a všetci ostaní, prejeme Vám tie najkrajšie prázdniny a 
nezabudnite sa 3.septembra vrátiť zdraví, celí a nabudení do 
svojich lavíc zas o rok starší.  
Redakčná rada Lavíny . 


